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Posiedzenie komisji urbanistycznej
Wicemarszałek Zdzisław Wrzałka uczestniczył w inauguracyjnym posiedzeniu Wojewódzkiej
Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej (organu doradczego powołanego przy marszałku
województwa).

Wicemarszałek  Zdzisław  Wrzałka  uczestniczył  w  inauguracyjnym  posiedzeniu
Wojewódzkiej  Komisji  Urbanistyczno  –  Architektonicznej  (organu  doradczego
powołanego  przy  marszałku  województwa).

Podczas  spotkania  mowa była  o  planie  zagospodarowania  przestrzennego województwa
świętokrzyskiego  oraz  stanie  prac  aktualizujących  ten  plan.  Zebrani  ocenili  także
opracowanie „Koncepcji zagospodarowania przestrzennego obszaru funkcjonalnego Kielc w
aspekcie metropolizacji”.

 –  Wojewódzka  Komisja  Urbanistyczno  –  Architektoniczna,   jako  organ  doradczy  dla
marszałka województwa świętokrzyskiego wspierać będzie nas w sprawach związanych z
zagospodarowaniem  przestrzennym  regionu  –  powiedział  podczas  posiedzenia  Komisji
wicemarszałek  Zdzisław  Wrzałka.  –  Jako  Zarząd  Województwa  chcemy  być  dobrym
gospodarzem. Liczymy zatem na pomoc w tworzeniu planów wysokiej jakości. Będziemy
wdzięczni za wszelkie rady, uwagi  i wnioski tego gremium. – Jestem przekonany, że to
wparcie okaże się znaczące. Dysponujemy własną – już doświadczoną kadrą planistyczną w
Świętokrzyskim Biurze  Rozwoju  Regionalnego.  Mam nadzieję,  że  współpraca  pomiędzy
naszymi planistami a członkami Wojewódzkiej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej
przyniesie  dla województwa świętokrzyskiego dobre efekty – dodał wicemarszałek.


